
 

 

 

 Republika e Kosovës  
Republika Kosovo - RepublicofKosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 

  VI saziv  

Jesenje zasedanje  

Komisija za javnu administraciju, lokalnu vlast  i medije  

Sednica. br.  45 

Priština, 17. decembar 2018. godine, u 13:00 časova  

Zgrada Skupštine, sala N-204  

                                                    Zapisnik  
 

 

Sednici su prisustvovali: Nait Hasani, Shqipe Pantina, Valon Ramadani, Adem Mikullovci, 

Arban Abrashi, Xhevahire Izmaku, Rasim Selmanaj, Milaim Zeka i  Albert Kinolli. 

  

Odsustvovali su : Imet Rrahmani i Jasmina Živković. 

 

Takođe, na sednici su učestvovali i: predsednica i dva člana Borda RTK-a, OSBE, KDI, KTV, 

Kallxo.com i Ekonomia online.  

 

Osoblje za podršku Komisiji : Drita Morina i Mirjeta Heta. 

                    

Sednicom je predsedavao: Nait Hasani, predsednik Komisije. 

                    

Dnevni red : 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Sastanak Komisije sa Bordom  RTK–a; 

3. Razno.  

 
 

1. Usvajanje dnevnog reda  
Dnevni red je usvojen bez izmena.  

 

 

 

 

 



4. Sastanak Komisije sa Bordom  RTK–a; 

 

Nait Hasani, je informisao članove borda da je  razlog poziva zahtev članova Komisije iz redova 

pokreta VV. Komisija  je usvojila njihov zahtev za održavanje sastanka, u vezi anuliranja 

konkursa  za izbor generalnog direktora RTK-a. Pitao je predsednicu o anuliranju konkursa. 

 

Afërdita Maliqi, predsednica borda, je odgovorila da razlog anuliranja konkursa je sledeći: od 

pet  kandidata koji su aplicirali, samo 2 kandidata je ispunilo kriterijume konkursa i nakon 

razmatranja žalbi nezadovoljnih  kandidata, Bord RTK-a će objaviti drugi konkurs. 

 

Valon Ramadani, je pitao : na kojoj pravnoj  osnovi ste inkorporisali, kao kriterijum konkursa, 

7. godina menadžerskog rada u oblasti medija? Da li su uslovi konkursa isti sa konkursom od 

2015. godine, gde je uzet kriterijum , jer zakon na snazi RTK-a ne utvrđuje to kao kriterijum ?  

 

Shqipe Pantina, pitala: Koji od predloženih  uslova konkursom, nisu ispunili kandidati, koji su 

aplicirali, da li je neophodno da kandidat za direktora RTK-a da ima 7. godina rukovodećeg 

iskustva u prenosniku? Koji je pristup  i naredna strategija borda o pomenutim pitanjima, da li 

ćete promeniti kriterijume  ako nema kandidata koji ispunjavaju uslove konkursa? 

Takođe, zahtevala je da u procesu izbora se pozovu predstavnici ambasade Velike Britanije  u 

cilju transparentnosti, na osnovu sporazuma koji su oni potpisali sa Skupštinom Kosova, za 

praćenje i nadzor izbora kandidata na visokim položajima. 

 

Rasim Selmanaj, je istakao da ono što se zahteva od Borda RTK-a je poštovanje zakona, 

stvaranje mogućnosti za izbor kandidata  na osnovu transparentnosti. Naglašavajući odredbe 

zakona  koji se odnose na direktore, kandidat treba da ima iskustva u oblasti medija i relevantnim 

oblastima, dok će se inkorporacija kriterijuma u konkursu 7. godina radnog iskustava  u oblasti 

menadžmenta  u medijima prenosnika , je van zakonski i inkorporisano je od strane borda, u cilju 

eliminisanja lica koja imaju menadžerijinog iskustva u relevantnoj oblasti.   

 

Milaim Zeka, je pitao : Da li direktor kome ističe mandat može ponovo da konkuriše ? 

 

Afërdita Maliqi, je odgovorila o kriterijumu od 7. godina radnog iskustva, koja je istakla da je 

bord jednoglasno odlučio , dok je bilo predloga za 5, 7 i 10 godina i uzet je prosek od tri data 

predloga. Takođe, bord se pre objavljivanja konkursa  konsultovao i sastao se sa Inspektoratom 

za rad , koji su podržali konkurs sa predviđenim kriterijumima. Istakla je da nije bila upoznata o 

Bordu RTK-a i obuhvaćen je u sporazum ambasade Velike Britanije , da budu deo procesa 

nadzora .  

 

Valon Ramadani,  je istakao da je bord obavio zakonsko kršenje utvrđivanjem kriterijima 

konkursa i na osnovu toga može se inicirati procedura za razrešenje borda RTK-a.  

 

Nait Hasani, je istakao da je nadležnost borda da utvrdi kriterijume konkursa u cilju izbora 

najboljeg kandidata.  

 



Rasim Selmanaj, komentarisao je svog prethodnika i istakao da je da bord treba da izabere 

najbolje kandidate, ali ne utvrđivanjem protiv zakonitih kriterijuma i konkurs nije u skladu sa 

zakonom . 

 

Xhevahire Izmaku, se nije složila  da u procesu izbora učestvuju posmatrači ambasade Velike 

Britanije, posebno za direktora RTK-a, ističući da se sporazum odnosi na članove borda i 

agencije, a ne za direktora i poziv borda na sastanak je ishitren proces komisije.   

 

Arban Abrashi, je zahtevao od borda da se uzmu u obzir prakse, primeri agencija, kompanije i 

bordovi , koji za standard imaju izbor direktora  ili izvršnih šefova. 

 

2. Razno   

 

Komisija je shodno članu 62. i dodatka 2. tačka 10. Poslovnika Skupštine, razmatrala 

obaveštenje Nezavisnog nadzornog odbora civilne službe Kosova, u vezi nastavka funkcije 

članova odbora, do izbora novih članova, u cilju očuvanja funkcionisanja institucije, zbog 

vanrednih okolnosti. 

 

Komisija je u toku razmatranja se bazirala na zaključak Predsedništva Skupštine od 6. decembra 

2011. godine , br.  04-P-065/k, na osnovu koje se u tačci 3. zaključka ističe sledeće:  

Dana isteka mandata za predsednika i članove nezavisnog organa, prestaju sva prava i obaveze. 

Svi preduzeti postupci nakon dana isteka mandata, predstavljaju zakonska kršenja. 

Konstatacija: Komisija je ocenila da ne postoji nijedna vanredna okolnost i članovi  

KPMSHCK trebaju da deluju shodno gore navedenom zaključku . 

 

Sednica je završena  u 14:20 časova. 

 

Izradilo: 

Osoblje za podršku Komisiji .  

                                                                                                               Predsednik Komisije, 

                                                                                                                   --------------------- 

                                                                                                                      Nait Hasani 

 


